

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## June 02, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！本周正常上课。

大家还记得那些好吃的零食吗？本周和乐（WELLLUCK）食品将在学校做食品展示，感兴趣的家长们可以去 PTA 桌。

下面是本周新闻：

1. 华夏南部中文学校 2017-2018 年度选举报名已经截止，学校将于 6 月 3 日举行校长和董事会成员的选举, 有关事项公告请见附件.

2. 年度烧烤本周课后举行

时间：6 月 3 日 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

BBQ 当天会有 Mini Market（孩子们可以拿玩具、数据和卡片互相交换或现金交易）和包粽子的活动。

3. 华夏南部中文学校 2017—2018 新学年注册即将开始，下一学年在继续提高教学质量的同时，会开设更多孩子们的文体课程，敬请关注。

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 6 月 2 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

We will have school this Saturday. Nice to see you all!

Do you still remember those delicious snacks on our 20th anniversary. Our dinner title sponsor, Well Luck, will come to our school to demo those delicious snacks at PTA desk.

Here's this week's news:

1. Huaxia South Chinese School will have the 2017-2018 School year of election for the principal and board members. The election date is 06/03/2017. Please see attachment for detail announcement.

2. Annual BBQ will be on this Saturday after school.

Time: June 3rd 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

We will have mini market and learn to wrap Zongzi ( Chinese traditional food).

3. The registration for school year 2017-2018 will be start soon. The next year, we are not only still focus on improving education quality, but also provide more culture classes for our children. More details coming soon.

See you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

6/2/2017